Гуманитарный проект Государственного учреждения образования «Великосельская базовая школа» Дзержинского района Минской области ищет спонсоров 
	1.Наименование проекта: І ЛЮДЗІ ЗВЕДАЮЦЬ АБ ПРОДКАХ СВАІХ…

	2.Срок реализации проекта: 2023-2025 

	3.Организация-заявитель, предлагающая проект: Государственное учреждение образования «Великосельская базовая школа»

	4.Цель проекта: улучшение условий размещения музейных экспонатов и повышение эффективности работы краеведческого  музея «Азбука родной истории и природы» путем  капитального ремонта помещения  и его переоснащения в соответствии с современными требованиями.

	5.Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта: создать современные условия  для оптимальной работы музея: содействовать развитию познавательной активности, творческих и интеллектуальных способностей детей и подростков через организацию мероприятий в краеведческом музее; способствовать формированию нравственной культуры обучающихся  через приобщение их к историческим документам и событиям Великой Отечественной войны; воспитывать  патриота-гражданина посредством привития любви к истории малой родины, страны, переиздания книги «Маленькие хроники Великого Села» и создание Internet-версии книги.

	6.Целевая группа: учащиеся  от 7 до 15 лет, которые обучаются в ГУО «Великосельская базовая школа», а также все посетители музея.

	7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:

1) Корректировка  схемы размещения музейных экспозиций.

2) Проведение капитального ремонта помещения краеведческого музея.

3) Приобретение оргтехники и оборудования для музея.

4) Переиздания книги «Маленькие хроники Великого Села».
5) Создание Internet-версии книги «Маленькие хроники Великого Села».

	8.Общий объем финансирования (в долларах США):

	Средства донора:
	2700

	Софинансирование:
	300

	9.Место реализации проекта: Минская область,  Дзержинский район, деревня Великое Село, 72

	10.Контактное лицо: Долголаптева Наталья Ивановна, учитель ГУО «Великосельская базовая школа», vselo@schoolnet.by тел.: +375291373835


Будем рады сотрудничеству!
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The humanitarian project of the state educational institution "Velikoselskaya basic school"  of the Dzerzhinsky district of the Minsk region is looking for sponsors
	1.Name of the project: AND PEOPLE KNOW ABOUT THEIR ANCESTORS…

	2.Project implementation period: 2023-2025.

	3. Organization-applicant, proposing the project: State educational institution "Velikoselskaya basic school "

	4. The goal of the project: improving the conditions for the placement of museum exhibits and increasing the efficiency of the local history museum "The ABC of Native History and Nature" by overhauling the premises and re-equipping it in accordance with modern requirements.

	5. Tasks planned for implementation within the framework of the project: to create modern conditions for the optimal work of the museum: to promote the development of cognitive activity, creative and intellectual abilities of children and adolescents through the organization of events in the local history museum; contribute to the formation of the moral culture of students through their introduction to historical documents and events of the Great Patriotic War; to educate a patriot-citizen by instilling love for the history of a small homeland, country, reprinting the book "Little Chronicles of the Great Village" and creating an Internet version of the book.

	6. Target group: students from 7 to 15 years old who study at the State Educational Institution "Velikoselskaya  basic  school", as well as all visitors to the museum.

	7. Brief description of project activities:

1) Correction of the layout of museum expositions.

2) Overhaul of the premises of the local history museum.

3) Purchase of office equipment and equipment for the museum.

4) Reprints of the book "Little Chronicles of the Great Village".

5) Creation of the Internet-version of the book "Little Chronicles of the Great Village".

	8.Total amount of financing (in US dollars):

	Donor funds: 
	2700

	Co-financing:
	300

	9.Location of the project: Minsk region, Dzerzhinsky district, village Velikoye Selo, 72

	10. Contact person: Dolgolapteva Natalya Ivanovna, teacher of the State Educational Institution "Velikoselskaya  basic school", vselo@schoolnet.by tel .: +375291373835


We look forward to collaborating!
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